



Haringey Chinese Centre
夏灵基华人中心

211 Langham Road, London, N15 3LH
Tel: 020 8881 8649
haringeychinesecentre@outlook.com
www.haringeychinesecentre.org.uk
Registered Charity No. 1051778
Company Ltd by Guarantee No: 2575177

午餐会服务停止

由于午餐会不断亏蚀，现有的星期二午餐会，由2019年10月1日开始停止供应午餐。生日会及节日庆祝会也会取消。

Luncheon Club Service Stopped

NO luncheon service will be provided starting from 1st October 2019 as the luncheon club continues to lose money. All birthday parties and festive celebration parties will also be cancelled.

免费咨询服务停止

由于夏灵基区市政府于2019年8月4日后终止资助本区居民有关房屋咨询服务。由2019年8月5号开始，本中心不能再提供免费咨询服务给会员。

因此，无论本区或邻近区域的中心会员也可使用咨询服务，但每次都要收费；并以最少每半小时收费£5或每小时£10等计算，如此类推。

FREE Housing Related Support Services Terminated

Our Centre will no longer provide free advice services to our members who live in Haringey after 4th August 2019 due to the termination of Haringey Council HFH Housing Related Support Contract Funding.

From 5th August 2019, our Centre will continue to provide advice services to our members who live in Haringey and the surrounding boroughs with charges. The charges will be minimum £5 per half hour, and so on.

夏灵基华人中心 示
Haringey Chinese Centre
15.06.2019